
Referat nr. 4/2023 KG agility

Tid og sted: 4.7.2023, Google Meet kl 20.00
Referent: Hans Strømsøyen
Møteleder: Tone Cecilie Kraft

Møtedeltakere Funksjon Tilstede

Tone Cecilie Kraft Leder Ja
Synnøve Matre Medlem Nei
Anette Mjøen Medlem Ja
Thomas Thiesen FCI representant Ja
Jan Egil Eide Medlem Ja
Johnny Aas Medlem Ja
Hans Strømsøyen Medlem Ja

S
a
k
 #

Saker
Aksjonspunkter

Nr Aksjon/
Vedtak

Ansvar

Godkjenning av referat

Referatet fra møte 3 ble godkjent etter en presisering under 
punkt 5 dispensasjonssøknad.

1 Rutiner referatgodkjenning

Referater sendes til godkjenning/innspill til KGs medlemmer 
innen syv dager etter gjennomført møte. Referater godkjennes 
innen syv dager etter utsendelse.

2 Budsjett 2024

Ble gjennomgått og laget på møtet.

1 Justerer posten 
FCI møter,
legge til post for 
stevneveterinær
/dopingkontroll. 
Sendes NKK

Thomas

Tone 
Cecilie

3 Internasjonale verv

Vedtak: Thomas innstilles som vise-president i FCI agility 
commission.  

2 Sendes NKK Tone 
Cecilie
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4 Revisjonsprosesser fremover/årshjul

Reglene for landaslagsuttak må revurderes/oppdateres. Dagens
regler gjelder til og med 2023. Arbeidet med dette starter til 
høsten. 

Kontraktene for landslagsdeltakerne revideres/vedlikeholdes av
LL i samråd med KG.

Revisjonsprosessen for agilityreglene begynner i starten av 
2025.

3 TC forsøker lage 
et 
oversiktsdokum
ent over 
oppgaver og 
aktiviteter KG 
har ansvar for

5 NM2023 og 2024

Årets arrangement var svært godt gjennomført. Det ble 
diskutert om det skal foreslås en ny prøveordning til neste års 
NM. 

Til neste møte blir det utarbeidet ulike forslag for kvalifisering 
og form på NM som man kan diskutere med en 
referansegruppe som består av utøvere med ulikt 
amibisjonsnivå. Forslag til referansegruppemedlemmer blir 
tema neste møte. 

Et evt forslag til prøveordning må godkjennes av SHK. 

4

5

6

Utarbeide 
forslag til form

Forslag til 
kvalifisering

Forslag til
kandidater for 
referansegruppe

Jan Egil
Thomas

Tone 
Cecilie

Alle

6 Skadede hunder på stevner og uakseptabel behandling av 
hund på stevneområdet

Det har vært flere eksempler på at utøvere konkurrerer med 
hunder som ikke er friske og dårlig behandling av hunder på 
agilitystevner det siste halve året. KG ønsker et økt fokus på 
dyrevelferd fremover for å unngå dette. 

I første omgang oppfordres dommere og utøvere til å si i fra 
dersom slikt observeres og det bes om at NKK setter av penger 
til stevnevetrinær til enkeltstevner for vurdering av 
hunder/dopingkontroller. 

7

8

Oppfordring til 
dommere

Oppfordring til 
utøvere på fb

Jan Egil

Tone 
Cecilie
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7 Dømming JWAO/EO

Forslag til dommere fra Norge til følgende internasjonale 
stevner i 2025:
JWAO: Christl Faltner, EO: Jan Egil Eide (KG har ikke mottatt 
andre forslag til EO)

8 Fysisk møte

Utsettes til neste år. Avtaler videre møter på FB.

9 Honorar for agilitydommere

Dette rakk vi ikke å diskuterere og behandler det på neste 
møte.
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